



Consumer and
Corporate Affairs Canada
Legal Metrology

Consommation
et Corporations Canada
Métrologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

T-14-6

JUN - 7 1984

NOTICE OF APPROVAL

FERRANTI-PACKARD TYPE CSRH15 METERING UNITS

THIS NOTICE CONSTITUTES AN ADDITION TO T-14-4 WHICH REMAINS IN EFFECT.

Applicant: Ferranti-Packard Transformers Limited
P.O. Box 548
St. Catharines, Ontario
L2R 6W9

Manufacturer: Ferranti-Packard
Transformers Limited

Description: The CSRH15 metering units are the same in appearance as the CSR15 metering units approved under T-14-4. The "H" designation indicates that the metering unit contains high strength KCH current transformers approved under T-14-5.

Condition of Approval: The apparatus specified herein has been duly approved under the provisions of the Electricity Inspection Act R.S.C. 1970, chapter E-4, and the Electricity Meter Regulations C.R.C. 1978, chapter 561 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6565-F2-33

AVIS D'APPROBATION

COMPTEURS FERRANTI-PACKARD, TYPE CSRH15

LE PRÉSENT AVIS COMPLÈTE L'AVIS T-14-4 QUI DEMEURE EN VIGUEUR.

Requérant: Ferranti-Packard
Transformers Limited
P.O. Box 548
St. Catharines, Ontario
L2R 6W9

Fabricant: Ferranti-Packard
Transformers Limited

Description: Les compteurs CSRH15 présentent les même aspect extérieur que les compteurs CSR15 approuvés en vertu de l'avis T-14-4. La lettre H ajoutée à la référence du type signifie que le compteur comprend des transformateurs d'intensité très résistants, de type KCH, approuvés en vertu de l'avis T-14-5.

Conditions d'approbation: L'approbation est accordée en vertu des dispositions de la Loi sur l'inspection de l'électricité S.R.C. 1970, chapitre E-4, et du Règlement sur les compteurs électriques C.R.C.c. 1978, chapitre 561. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

N° de référence: G6565-F2-33

W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

JUN - 7 1984

Canada